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Nový skákací hrad

• 4. – 5. 10. Svoz velkoobjemového odpadu 
• 26. – 28. 10. Odlov ryb
• 31. 10. Halloween 
• 15. 11. Setkání seniorů
• 23. 11. Poslední Leč
• 29. 11. Rozsvícení Vánočního stromu
• 5. 12. Mikulášská nadílka

• Majitelé pejsků si opět mohou vyzvednout na poště pytlíky 
ZDARMA!

• V rámci druhého odlovu amurů a kaprů na Loděnickém rybníce, 
nabízíme ryby pro zájemce, kteří nerybaří. Na obecním úřadě se 
můžete zapsat do pořadníku, nebo se přihlaste přímo na rybníce 
v den odlovu.

• Nově je k dispozici možnost zapůjčení sportovní hry Ruské 
kuželky. Info na obecním úřadě. Dále půjčujeme i volejbalovou 
síť, kterou lze napnout na hřišti před kulturním domem. 

• Zájemci o očkování psů proti vzteklině se můžou nahlásit na OÚ 
do 15. 10.

• Zájemci o kontrolu spalinových cest a revizi kotlů se také mohou 
hlásit na OÚ do 15. 10.

• 31. 10. bude místní knihovna uzavřena!

PLÁNOVANÉ AKCE

mailto:ou@hornilodenice.cz
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Slovo starosty

Milí spoluobčané,
čas se nezastaví a tak držíme v rukou další číslo Zpravodaje. Než se začtete do
zajímavých článků, dovolte abych shrnul události léta 2024.

V první řadě bych chtěl velice poděkovat všem organizátorům našich
kulturních akcí. Několik jich letos přibylo. Jsem rád, že je zájem a dobrovolných
ochotníků přibývá. Také zastupitelé se velkou měrou podílejí na aktivním
životě v Horní Loděnici. Každá ruka je vítaná i v budoucnu.

Během léta se podařilo dokončit výměnu basketbalových košů na hřišti
u kulturního domu. Pro vyšší bezpečnost je instalované nové zábradlí u
vodního průtoku na cestě ke kulturnímu domu. Je dokončena renovace
posledního obecního křížku za kostelem. Právě se rozběhla rekonstrukce
kotelny ve školce. Zahrnuje výměnu kotle, instalaci velké akumulační nádrže i
opravu komína. Tuto sezónu budou prostory školky, knihovny, posilovny i
kulturního domu už vytápěné novým a efektivním systémem. V následujících
týdnech plánujeme doplnit chybějící veřejné osvětlení.

Jak jistě víte, Českou republiku postihly záplavy. Města i obce od
severu postupně zalévala voda až k jihu. Lidé museli být evakuováni. S sebou
měli jen nejnutnější věci a s hrůzou pozorovali, jak voda zaplavuje jejich
majetek. Povodeň si v ČR vyžádala prozatím 3 oběti, škody půjdou do desítek
miliard. V Horní Loděnici jsme předešli nejhoršímu díky službám firmy MaMa
stav. Nechali jsme vybagrovat koryto potoka od naplavenin ještě před
povodněmi. Voda se vylévala z koryta jen v jeho bezprostřední blízkosti. Velké
škody ovšem nevznikly. Problémem byl vítr. Ten shodil stromy na elektrické
vedení. Obec kvůli vytížení elektrikářů byla od 14. 9. do 20. 9. částečně bez
proudu, některé domy úplně. Obecní elektrocentrála zajistila částečný chod
obchodu, občané chodili na úřad, který napůl fungoval, dobíjet baterie či na
kávu. Dobrovolní hasiči odstraňovali škody za pomoci zemědělců z Farmy
Petrovice i z Úsovska, kteří přispěli technikou i vlastními silami. Všem velice
děkuji za trpělivost a ochotu pomoci.

I v okolních obcích, kde situace nebyla tolik vážná, lidé nezapomínají
na pomoc druhým. Společně se zastupiteli jsme také poslali finanční podporu
obci Branná na nákup potřebných věcí k likvidaci škod. Jestliže se mezi vámi
najde někdo, kdo by rád pomohl lidem zasaženým povodněmi, můžete požádat
o zprostředkování na obecním úřadě, nebo si sami vyberte, kam chcete
přispět.

Přeji vám klidné dny.
Gustav Repaň, starosta.

Ochota třídit elektroodpad roste

Pryč jsou doby, kdy lidé vyhazovali vysloužilé elektrospotřebiče do popelnic
na komunální odpad nebo v horším případě do volné přírody na černé
skládky. Stále více lidí si totiž uvědomuje, že to, jak žijeme, můžeme do
značné míry ovlivnit my sami. Třeba tím, že začneme ještě důsledněji třídit
odpad z domácností.

Ochota občanů aktivně se podílet na recyklaci elektroodpadu roste.
Ekologické smýšlení a ochota třídit elektroodpad je znát i na celkovém
objemu sebraných a recyklovaných elektrozařízení. V roce 2023 se v České
republice prostřednictvím kolektivního systému EKOLAMP podařilo sebrat
4952 tun světelných zdrojů, velkého a malého elektra.

Ze sebraných elektrozařízení se po recyklaci k dalšímu využití předá kolem
90 % materiálů. Získané kovy, plasty či sklo pak slouží k další výrobě,
případně jako technický materiál. Díky pečlivému sběru se navíc zabrání
znečištění přírody, ke kterému by mohlo dojít, pokud by se škodlivé látky
z nerecyklovaných zařízení dostaly do půdy nebo vody.

Světelné zdroje můžete zanést do malé sběrné nádoby, která je umístěna na
obecním úřadě.

Zpětný odběr světelných zdrojů pro Horní Loděnici zajišťuje neziskový
kolektivní systém EKOLAMP. Ten se zaměřuje na zpětný odběr světelných
zdrojů (lineární i kompaktní zářivky, výbojky, halogenové, wolframové i LED
žárovky) a velkých i malých elektrozařízení (domácí spotřebiče, spotřební
elektronika, zařízení reprodukující zvuk či obraz, elektrické a elektronické
nástroje, hračky či vybavení pro volný čas a sport). Rovněž zajišťuje i sběr
malých zařízení IT a telekomunikačních zařízení. Více informací získáte na
stránkách www.ekolamp.cz.

http://www.ekolamp.cz/
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Prázdninový pětiboj 6. 7. 2024

Letošní ročník prázdninového pětiboje proběhl za velice teplého 
počasí. Závodníkům se přesto sportovalo docela dobře díky 
vytrvalému větru. Celkový počet registrovaných sportovců všech 
věkových kategorií byl 35. To je o 2 více než v minulém roce. Sice 
někteří chyběli, ale jiní si přijeli poměřit své síly poprvé. Dokonce 
i fanoušků se několik sešlo. Měli k dispozici občerstvení v bufetu 
a podívanou na sportovní snažení loděničáků i přespolních. 
Zábava to byla pro všechny i přesto, že zklamání z nepodařených 
výsledků, bylo na některých závodnících znát. Malou odměnu a 
motivaci do dalšího ročníku si odnesli úplně všichni.
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Do olomouckého krajského zastupitelstva se tentokrát dostalo 6 
politických subjektů, po čtyřech letech se vracejí komunisté, naopak 
těsně vypadli samostatně kandidující Piráti. Podobně jako minule 
v našem kraji zvítězilo hnutí ANO (v roce 2020 i letos bylo první v 10 
z 13 krajů). Zatímco před čtyřmi lety šlo mnohde včetně Olomoucka 
sestavit koalici bez něj, nyní byla jeho výhra vyšší. Všechny občanské 
strany dosavadní krajské koalice (STAN, Spojenci i ODS) odcházejí do 
opozice, Babišovu hnutí ANO po vyhrocené kampani zůstaly 
k dosažení většiny k mání síly krajní pravice a levice. K vládě 
nakonec přizvalo SPD Tomia Okamury, kandidující společně s dalšími 
3 radikálními uskupeními. Do hejtmanského křesla se vrací po 
čtyřech letech Ladislav Okleštěk z ANO, který byl již krátce 
hejtmanem v letech 2017 – 2020, poté co inicioval sesazení svého 
předchůdce O. Košty za téže hnutí během volebního období. 
Minimálně do sněmovních voleb příštího roku zůstává ing. Okleštěk 
i poslancem dolní komory celostátního parlamentu. Ze 
šternberského regionu je za vítězné ANO v krajském zastupitelstvu 
Jiří Zemánek, dříve sociální demokrat a rovněž bývalý místostarosta 
Šternberka (v Horní Loděnici nyní obdržel 2 přednostní hlasy). 
Současní starostové Šternberka (ODS) ani Moravského Berouna (za 
HLAS) na kraj zvoleni nebyli, Horní Loděnice tentokrát žádné místní 
kandidáty neměla.

Adam Dostál
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Pohádkový rybník

24. 8. 2024 si na rybníku v Horní Loděnici mohli projít krátkou trasou
milovníci pohádek, která je zavedla do vodní říše. Děti si porovnaly rozdíly
mezi sladkovodním a mořským světem. Připraveno bylo 7 stanovišť. První
zastávka byla vstupní branou do vodní říše. Dostaly kouzelnou borůvku, která
jim umožnila přežít pod hladinou. U rybáře poznávali sladkovodní ryby. Dále
poutníci pokračovali k Rákosníčkovi s Amálkou. Když jim pomohli najít
poztrácené zlaťáky, zjistili, že pro rozřešení záhady, proč je v rybníce slaná
voda, potřebují pomoc. A tak s mokrým dopisem spěchali k Vodníkovým. Tam
našli stopu a tak si na cestu radostně zazpívali „Holka modrooká“. Po stopách
se dostali k něžným vílám a našli mořskou pannu, která se zatoulala do
našeho rybníka. Její slzy osolily vodu. Tady sladkovodní svět končil a poutník
pokračoval do mořského světa, kde ho čekal Posejdon a mořské víly. Posejdon
přijal poutníky do své družiny na důkaz vděku za nalezení jeho dcery. V
dílničce si vyrobili náhrdelníky z mušlí získaných za splnění úkolů. Poté se
všichni mohli občerstvit U vyhaslé bludičky a opéct si špekáček.

Výsledky voleb do Zastupitelstva Olom. Kraje
v Hroní Loděnici konané 20. a 21. 9.

Vítězné hnutí ANO 2011 získalo 40 z 82 hlasů (48,78 %), na dalších 
místech skončili STAROSTOVÉ pro Olom. kraj s 11 hlasy (13,41 %) a 
Spojenci24 s vámi (KDU-ČSL, TOP 09, Zelení a Nestraníci) s 10 hlasy 
(12,19).

Na rozdíl od „celokrajských“ výsledků zde překročili pětiprocentní
hranici Piráti a hnutí Přísaha - obojí po 5 hlasech (6,09 %), naopak
těsně pod ní zůstaly koalice kolem SPD i komunistů – Stačilo! – obě po
4 hlasech (4,87 %). Aspoň jednoho voliče oslovili DSZ – ZA PRÁVA
ZVÍŘAT, Moravané a ODS, zbylé tři strany ze 13 nevolil nikdo.

Nejvíce preferenčních kroužků bylo rozděleno mezi kandidáty ANO
(celkem 24, z toho lídr Ladislav Okleštěk 6 a stejně tak dalovský
Šternberan Karel Kulatý) a Spojenců24 (rovněž 24 – Ivo Slavotínek 5,
další lidovec Šafařík i jednička Zelených Řezníček 3).
Dvacet přednostních hlasů měli STAROSTOVÉ, zde končícího hejtmana
Suchánka (2 kroužky) předčila z 23. místa Z. Kašparová (3).

Počet voličů v obci se od červnových evropských voleb nezměnil
(272), od minulých krajských klesl o čtyři. Nepatrně vyšší byla tehdy i
účast. Letos volilo 82 osob (30,15 %), z toho 1 do přenosné schránky,
voličské průkazy pro hlasování mimo okrsek nebyly v Horní Loděnici
vydány ani zde nikým přespolním použity.

V pátek 20. září své hlasy odevzdalo 42 občanů, nejvíce (15) během
první hodiny po otevření místnosti ve dvě odpoledne. Sedmý odvolil
starosta obce, jako jediná druhou hodinu paní místostarostka. K večeru
nám tradičně přišel zahrát několik písní pan Lón.

V sobotu 21. září volilo 40 lidí, z toho obě poslední dvě hodiny po 
jedenácti. Úplně poslední volič přiběhl od právě začínajícího závodu 
Loděnický kopec s cílem u obecního úřadu, čímž bylo dosaženo 
třicetiprocentní účasti.

Volební komise pracovala ve složení: Ladislav Dočkal (předseda),
Eliška Černá (místopředsedkyně), Jana Tomaštíková (za SPD), Kristýna
Dočkalová, Kristýna Koníčková a Adam Dostál (zapisovatel).
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Moderní zásilkový box v Horní Loděnici ušetří 
čas i peníze
Horní Loděnice od prázdnin přepisuje dějiny doručování. Moderní OX
BOX nonstop od pondělí do neděle umožňuje příjem a odesílání zásilek,
stejně jako předávání věcí mezi lidmi. To představuje výhodu pro místní
obyvatele.
„Pro nás všechny je instalace boxu zásadním posunem, zajistí nám
nepřetržité špičkové zásilkové služby, které u nás v Nízkém Jeseníku
oceníme dvojnásob. Ušetří tak lidem v Horní Loděnici čas i peníze za
dopravu. Důležité je, že do OX BOXů přes Balíkovnu doručuje Česká pošta
a nově i WeDo,“ říká starosta obce Gustav Repaň. Zásilkový box OX
Point bude v Horní Loděnici sloužit zhruba 300 místním. Chytré boxy
mají český původ, společnost OX Point je vyrábí v Pelhřimově.
„Boxy považujeme za infrastrukturní záležitost. Do budoucna se ještě
rozšíří počet dopravců, kteří budou do boxů doručovat,“ říká ředitel OX
Point Vladislav Král s tím, že by box měl už sloužit také jako vývěsní
elektronická deska.
Jisté je, že z doručovací novinky můžou už teď nepřetržitě těžit lidé
v Horní Loděnici. Rádi jim na obecním úřadě poradíme, jak mohou nový
box využít.
Více informací o zásilkových boxech společnosti OX Point pro moderní
obec jsou k dispozici na www.oxpoint.cz/samospravy.

http://www.oxpoint.cz/samospravy
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• schvaluje uzavření Smlouvy o dílo s Milanem Poliánem na
realizaci akce „Restaurování litinového kříže u kostela sv. Izidora
v Horní Loděnici“

• schvaluje přijetí dotace z dotačního programu „Program obnovy
venkova Olomouckého kraje 2024“, dotačního titulu 01_01_01
Podpora budování a obnovy infrastruktury obce a uzavření
smlouvy o poskytnutí dotace č. 2024/01854/OSR/DSM

• schvaluje Rozpočtové opatření č. 2
• bere na vědomí poskytnutí provozní dotace FK Horní Loděnice
• bere na vědomí poskytnutí provozní dotace Charitě Šternberk
• bere na vědomí poskytnutí provozní dotace Mateřské škole

Komenského 44, Šternberk

• schvaluje uzavření Směnné smlouvy č. MSL-00062-2024-129 se
společností Lesy České republiky, s. p.

• schvaluje uzavření Smlouvy o zajištění činnosti editora údajů se
společností TopGis, s.r.o.

• schvaluje podání žádosti o dotaci „Horní Loděnice–komunální
technika“ č. 24/001/52775/610/003830 ze Společné zemědělské
politiky a zajištění finančních prostředků z rozpočtu obce Horní
Loděnice na dofinancování realizace a zajištění udržitelnosti
projektu

• bere na vědomí podání žádosti o dotaci z programu Údržba a
obnova kulturních a venkovských prvků II Ministerstva
zemědělství na „Oprava kamenné zdi na hřbitově v obci Horní
Loděnice a schvaluje zajištění finančních prostředků z rozpočtu
obce Horní Loděnice na dofinancování realizace a zajištění
udržitelnosti

• schvaluje přijetí nových členů Jednotky sboru dobrovolných
hasičů obce: Michala Hrabčáka, Miroslava Fryšary, Ladislava
Dočkala, ml. a vyřazení Bohumila Fryšary

Loděnický kopec 2024
Druhý ročník se běžel v sobotu 21. 9. Závodníci i fanoušci měli k dispozici
drobné občerstvení formou bufetu a grilovaných špekáčků. Překvapení pro
nejmladší byl skákací hrad, který obec pořídila pro zkrácení času, kdy se čeká
na vyhlášení výsledků. Určitě bude ještě mnoho šancí si zadovádět i při jiných
příležitostech. V letošním roce se zúčastnilo 32 závodníků což je o 1 více než
minulý rok. Nejmladší závodnice byla Maruška Lónová – 1 rok (čas 0:23,20
vteřiny, trať 32,6m). Níže uvádíme pouze nejlepší časy ve vteřinách, abychom
podpořili chuť pro překonání letošních rekordů v příštím roce. Zvýrazněné jsou
letos překonané rekordy.

Generálním sponzorem Loděnického kopce je pan Martin Blahuš, který vybudoval
se svou firmou MaMa stav závodní trať. Další partneři jsou Heineken a Obec Horní
Loděnice. Díky nim dostal každý zúčastněný cenu i občerstvení.

Trať 32,6 m:
0-2 roky dívky – N. Surmová – 0:23,0
0-2 roky hoši – T. Tichý – 0:14,22
3-5 let dívky – T. Krejča – 0:8,58
Trať 88,6 m:
6-8 let dívky – T. Balážová – 0:26,11
6-8 let hoši – Š. Kolář – 0:27,46
9-11 let dívky – V. Ostádalová - 0:24,05
9-11 let hoši – R. Baláž – 0:18,02
12-14 let dívky – E. Lónová – 0:18,54

15-25 let muži – T. Coufal - 0:16,71
26-45 let ženy – D. Krejča - 0:19,12
26-45 let muži – M. Dočkálek - 0:15,68
46-55 let muži – M. Novotný - 0:20,10
56+ muži – J. Pospíšil - 0:27,20
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Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce 
Horní Loděnice ze dne 23. 7. 2024

Přítomní členové: Lón M., Repaň G., Ostádalová H., Bc. Tenglerová H.,        
Mgr. Krejča D., Dostálová J., Bc. Kolář M., Dočkalová R.

Omluveni: Mlčák V.
Začátek jednání v 18:00 hod.
Konec jednání ve 19:15 hod.
Přítomni 4 občané  

Zastupitelstvo obce po projednání:
• určuje zapisovatelem zápisu pana Martina Lóna a ověřovatelkami

paní Růženu Dočkalovou a paní Jarmilu Dostálovou
• schvaluje program jednání 12. veřejného zasedání zastupitelstva

obce
• bere na vědomí výsledek výběrového řízení na akci: „Oprava

kamenné zdi na hřbitově v obci Horní Loděnice“ a schvaluje
uzavření Smlouvy o dílo s vybraným uchazečem

• bere na vědomí výsledek výběrového řízení na akci: „Zvýšení
energetické efektivity topné soustavy MŠ a KD v obci Horní
Loděnice“ a schvaluje uzavření Smlouvy o dílo s vybraným
uchazečem

• schvaluje Rozpočtové opatření č. 3
• schvaluje
a) realizaci akce „Rekonstrukce zázemí areálu fotbalového hřiště

v Horní Loděnici" a podání žádosti o dotaci z programu Kabina 2024
Národní sportovní agentury,

b) spolufinancování realizace akce z rozpočtu obce ve výši 20 %
celkových způsobilých nákladů a všech nezpůsobilých nákladů

• pověřuje starostu obce k zahájení jednání s Pozemkovým úřadem ve
věci směny případně bezúplatného nebo úplatného převodu
pozemků na Obec Horní Loděnice.
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Kontrolní odlov amura bílého

Poslední prázdninový víkend obec uspořádala kontrolní odlov amura
bílého na Loděnickém rybníce. Odlov probíhal od pátku do nedělní
třetí hodiny odpoledne a to non-stop. Zaregistrovalo se 27 dospělých
občanů Horní Loděnice a 13 dětí. Chytat mohli rybáři i amatéři a to za
dodržení podmínek, které kontrolovali M. Lón a F. Ostádal. Cílem bylo
odlovit co nejvíce amurů. Nakonec se za celý víkend chytilo 7 kusů,
nejmenší měřil 70 cm a největší 78 cm. Ty si ponechali rybáři pro
sebe. Všechny ostatní druhy ryb musely být puštěny zpět do vody.
Rybáři oceňovali značné množství kaprů všech velikostí. Největší
změřený kapr měl 68 cm. Celkem se vylovilo 56 kaprů větších než 50
cm, nevíme ale kolikrát se chytily jednotlivé kusy. Díky této akci ale
víme, že ryby v našem rybníce jsou zdravé, bez nemocí či poranění od
predátorů. Zjistil se také výskyt invazního druhu – střevličky východní.
Ta byla do rybníka pravděpodobně přenesena vodními ptáky.
Problémem také zůstává velké množství amurů. Proto hodlá obec
odlov zopakovat v měsíci říjnu 2024. Tentokrát se budou lovit i kapři.
V případě velkého počtu nachytaných ryb se tyto budou rozdávat
občanům Horní Loděnice. Zájemci se mohou nahlásit do pořadníku na
obecním úřadě, nebo v den odlovu přímo na rybníce.

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce 
Horní Loděnice ze dne 12. 6. 2024

Přítomní členové: Lón M., Repaň G., Ostádalová H., Bc. Tenglerová H., 
Mgr. Krejča D., Mlčák V., Dostálová J.

Omluveni: Bc. Kolář M., Dočkalová R., 
Začátek jednání v 18:00 hod.
Konec jednání ve 19:30 hod.
Přítomni 4 občané  

Zastupitelstvo obce po projednání:
• určuje zapisovatelem zápisu pana Martina Lóna a ověřovatelkami paní

Mgr. Dominiku Krejča a Hanu Ostádalovou
• schvaluje program jednání 11. veřejného zasedání zastupitelstva obce
• schvaluje Závěrečný účet obce za rok 2023 bez výhrad
• schvaluje Účetní závěrku obce Horní Loděnice za rok 2023
• schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného

břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-8027077/1/SOBS/2024/KR
Horní Loděnice, parc. 406, 9xOM

• schvaluje
a) podání žádosti o dotaci z podprogramu Demolice budov v sociálně

vyloučených lokalitách na demolici objektu č.p. 26 v katastru obce Horní
Loděnice

b) zajištění finančních prostředků ze zdrojů obce Horní Loděnice na
dofinancování realizace a zajištění udržitelnosti

c) projekt následného využití revitalizovaného území „zeleň“ po demolici
objektu č.p. 26 v katastru obce Horní Loděnice

• schvaluje uzavření Smlouvy o zhotovení projektu na odstranění stavby a
pro účely stavebního řízení a inženýrskou činnost k projednání akce
„Odstranění stavby RD Horní Loděnice na parc. č. 146“

• bere na vědomí podání žádosti o dotaci z programu Údržba a obnova
kulturních a venkovských prvků II Ministerstva zemědělství na
„Restaurování litinového kříže u kostela sv. Izidora v Horní Loděnici“ a
schvaluje zajištění finančních prostředků ze zdrojů obce Horní Loděnice
na dofinancování realizace a zajištění udržitelnosti
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Vaříme guláš s mikroregionem

28. 9. 2024 proběhla už tradiční soutěž o nejlepší kotlíkový 
guláš. V tomto roce se zúčastnilo 10 týmů. Bylo patrné, že je tato 
akce oblíbená u místních i přespolních.  Jako vždy i letos hodnotila 
porota nejchutnější guláš ze všech předložených vzorků. Pořadí třech 
nejlepších ocenila hodnotnými dary. Na prvním místě se umístil tým 
s názvem Blondýny, na druhém místě Kotlíková elita a na třetím 
Štěpánovci. Kromě chuti hodnotila porota i kostýmy. Cenu za 
nejlepší kostým vyhrál tým loděnických fotbalistek.

Pro diváky hrála nejdříve reprodukovaná hudba, později 
kapela Letokruhy. Děti si mohly zadovádět na novém skákacím 
hradě. V bufetu bylo k dostání občerstvení pro žíznivce i pro hladové 
nedočkavce. Když byly guláše konečně hotové, prodávaly se porce 
po 70 Kč, každý si tak mohl sám porovnat, který guláš je ten NEJ.

Je na místě poděkovat za spolupráci všem organizátorům, 
bez jejichž snahy by vše neproběhlo, jak mělo. Velké díky také patří 
našim sponzorům, kteří akci podpořili.

Nguyen Van Ba – obchod 
Horní Loděnice
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